
Vragen Actualiteiten 19 april 2023 over ruimtegebrek bij IKC Teressa in Leeuwarden 
 

Inleiding:
Er is al een aantal jaar een grote huizen tekort, hier heeft het college goed op ingespeeld en er zijn 
nog veel mooie plannen die uitgewerkt zijn en gaan worden. Hier zijn wij als PvdA blij mee. Helaas 
hebben wij wel het idee dat hierbij de voorzieningen een lage prioriteit hebben. Zo hebben we op 4 
april 2023 kunnen lezen in de Leeuwarden courant over ruimtetekort voor groepen op de scholen in 
de Zuidlanden. Dit gaat vooral om de IKC Teressa in de Klamp, maar ook de Pionier in Techum kampt 
met ruimte gebrek. De wijken in de Zuidlanden trekt veel jonge gezinnen, deze kinderen moeten in 
de buurt naar school kunnen gaan vind de PvdA. De directrice van de school roept ouders op in actie 
te komen, omdat het de school niet meer lukt. De boosheid en frustratie bij de ouders is hoog. Ik 
hoor van verschillende ouders dat zij nu met een grote groep ouders in actie komen en dat ouders  
erover nadenken om hun kind van school te halen als de verhuizing naar de noodgebouwen bij de 
Pionier doorgaan. Te veel klassen en te weinig lokalen. Ondanks de ruimte om de school, zijn 
verzoeken van de school voor nood- of extra lokalen afgewezen. De noodlokalen bij de Pionier zijnn 
af. Zomers is het een sauna en in de winter is het te koud en niet warm te krijgen. Ouders hebben in 
het verleden hun kinderen van school moeten halen omdat het er TE warm werd. Ouders zijn terecht 
bezorgt over de veiligheid en kwaliteit van onderwijs. Groepen 7 en 8  worden nu afgestoten terwijl 
zij een rol vullen binnen de school, zij lezen voor aan de laagste groepen en helpen kinderen uit 
andere groepen.

De PvdA maakt zich ernstige zorgen over de toekomst van de kinderen die in de Zuidlanden wonen 
en hier ook naar school willen gaan. De Hem en Unia zijn nog niet eens ontwikkeld en er zijn nu al 
grote tekorten. In de vorige raadsperiode zijn er over dit onderwerp ook zorgen geuit door de PvdA. 
Ouders krijgen te horen dat de nieuwe basisschool in Middelsee een oplossing zou moeten bieden. 
Maar wij horen verhalen van ouders die moeite hebben met de identiteit van de nieuwe basisschool, 
naast dat een school letterlijk om de hoek is waar ze graag naartoe zouden willen, maar dit niet zou 
kunnen in verband met een te kort aan ruimte. Volgend schooljaar verwacht IKC Teressa 16 groepen 
te hebben, dit zou betekenen een te kort aan 3 klaslokalen. Kortom de nood is hoog! De PvdA roep 
het college om om zo snel mogelijk met een veilige en goede oplossing te komen.

 
De PvdA heeft hierover een aantal vragen: 

• Wat is er tot nu toe gedaan met de signalen die de gemeente vanuit de scholen en bewoners 
heeft gekregen en op welke manier worden de mogelijke oplossingen gecommuniceerd?

• Wat zijn de plannen van voor de 3 extra klassen die nodig zijn voor de IKC Teressa in het 
nieuwe schooljaar 2023-2024?

• Op wat voor manier is de keuze gemaakt voor de identiteit van de nieuwe school in 
Middelsee?

• Hoe gaat het college voorkomen dat dit probleem niet groter wordt voor de toekomstige 
bewoners van De hem en Unia?
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